
Nieuwsbrief

28	november	2023

Woensdag			29-11	om	20.00	uur	Commissie	Ruimte
en	Economie
Donderdag		30-11	om	20.00	uur	Commissie	Bestuur
en	Middelen
Woensdag			06-12	om	20.00	uur	DorpsBelangen
Ledenvergadering
Donderdag		07-12	om	19.30	uur	Raadsvergadering
Maandag						11-12	om	17.30	uur
DorpsBelangendiner

Yes,	het	DorpsBelangendiner	komt	eraan!	
Op	maandag	11	december	bij	restaurant	Anderz	in	Oud-
Loosdrecht	zullen	we	met	elkaar	gezellig	eten	en	drinken,	kort
terugblikken	en	het	jaar	afsluiten,	maar	vooral	reuze	genieten.
De	inloop	is	om	17.30	uur	en	het	diner	start	om	18.00	uur.
Er	wordt	een	heerlijk	drie-gangen	keuzemenu	geserveerd,
zoals	dat	de	Anderz-crew	wel	is	toevertrouwd.
Uiteraard	is	er	ook	de	mogelijkheid	om	voor	een	vegetarische
variant	te	kiezen	.
De	eigen	bijdrage	is	39,95	euro	inclusief	1	drankje	naar	keuze
wijn/bier/fris.	
Aanmelden	graag	bij	Mark	van	der	Meer,
email:	diner@dorpsbelangen.nu	of
telefoon	06	5392	3888
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Na	een	bewogen	maand	november	naderen	we	het	einde	van	het	jaar.	We	besproken	in	de
gemeenteraad	een	sluitende	Meerjarenbegroting	2024-2027,	waar	we	als	DorpsBelangen	nog
wel	het	nodige	van	vonden.	We	hadden	de	landelijke	Tweede	Kamerverkiezingen	met	een
overweldigende	uitkomst.	Hoe	zal	dit	gaan	uitpakken?	En	het	was	een	maand	waarin	wij	voor
het	eerst	van	het	bestaan	van	Prokkelduo’s	en	Parkeerkoffers	hoorden.	In	de	komende
commissies-	en	raadsvergadering	bespreken	we	de	Najaarsnota	2023	en	de
Belastingverordening	2024.	En	daarmee	sluiten	we	het	jaar	af.	Verder	ontvangt	u	in	deze
nieuwsbrief	de	uitnodiging	voor	de	Ledenvergadering	en	het	DorpsBelangendiner.

Reactie	op	de	uitslag	van	de	Tweede
Kamerverkiezingen	22	november	2023
Eerder	schreven	we	in	de	nieuwsbrief	van	september	dat	er	waarschijnlijk	sinds	lange	tijd
verkiezingen	aan	zaten	te	komen	om	naar	uit	te	kijken,	met	een	paar	kanshebbers	om	erg	groot
te	worden.	En	dat	was	zeker	het	geval	vorige	week	woensdag.	Maanden	voor	de	verkiezingen
lieten	de	peilingen	zien	dat	BBB	de	grootste	zou	worden	en	in	september/oktober	wees	de
overwinning	naar	het	Nieuw	Sociaal	Contract.	Zijn	peilingen	ondemocratisch	manipulatief,	en
zouden	we	daarin	niet	het	voorbeeld	moeten	volgen	van	enkele	buurlanden,	geen	peilingen	vlak
voor	de	verkiezingen?	De	Wilders	(PVV)	van	dit	moment,	zacht	en	gematigd,	wist	het	electoraat
‘last	minute’	met	een	perfecte	timing	naar	zich	toe	te	trekken.	Op	de	dag	voor	de	verkiezingen
hoorde	je	op	radio/tv	veelvuldig	dat	men	op	de	PVV	zou	gaan	stemmen,	jong	en	oud,	en	men
hield	woord.	En	dat	werkt	door.	De	media	zou	de	deelnemende	partijen	gelijkwaardiger
aandacht	moeten	geven.	Ook	recente	gebeurtenissen	die	nog	vers	in	het	geheugen	zitten	zijn
bepalend	voor	het	stemgedrag.	Neem	als	voorbeeld	Eemnes,	waar	ook	massaal	PVV	gestemd
is.	De	aanleiding	is	het	beleidsvoorstel	om	de	eerste	woningen	van	nieuwbouwprojecten	aan
statushouders	toe	te	wijzen.	Hoe	zou	zo’n	voorstel	in	onze	gemeente	uitpakken?	Hoofdzakelijk
genoemde	oorzaak	van	deze	landelijke	verkiezingsuitslag	is	dat	de	mensen	jarenlang	zich
(meer	dan	anders)	niet	gehoord	hebben	gevoeld.	En	dat	trekken	wij	ons	als	lokale	politieke
partij	ook	aan.	DorpsBelangen	sluit	niemand	buiten	en	geloofd	in	de	kracht	van	samen	de
schouders	eronder.	We	gaan	het	zien	hoe	de	landelijke	formatie	verloopt.	Een	valse	start	met	de
opstelling	van	de	VVD	en	verkenner	Van	Strien	na	drie	dagen	exit?	Volgend	jaar	weer
verkiezingen?

Nog	ter	overpeinzing	een	uitslagen-staatje
Waar	de	VVD	bij	de	afgelopen	landelijke	verkiezingen	ruim	3x	zoveel	stemmen	haalt	in
Wijdemeren,	weet	het	CDA	hiervan	nog	geen	1/3	te	behouden.	Kunnen	we	spreken	van	trouwe
stemmers	bij	GroenLinks/PvdA	en	D66?	In	tegenstelling	tot	de	ChristenUnie?	Het	kan	zomaar	in
korte	tijd	weer	anders	uitpakken	in	de	nimmer	saaie	politiek	..

We	hebben	een	sluitende	Meerjarenbegroting!
Op	9	november	lag	de	sluitende	Meerjarenbegroting	met	bijbehorende	Programma’s	voor	aan
de	gemeenteraad.	De	discussie	spitste	zich	toe	op	wat	de	gemeenteraad	kan	doen	om	de
lastendruk	te	verminderen	voor	alle	inwoners,	door	de	ozb-verhoging	te	verminderen.	Of	juist
specifieke	tegemoetkoming	aan	bv	mantelzorgers	of	mensen	die	leven	van	minimale	inkomsten.
En	moeten	we	wel	zulke	hoge	bedragen	opnemen	in	de	begroting	als	het	doel	ervan	niet	kan
worden	uitgevoerd	of	weinig	specifiek	is.	En	kunnen	we	de	positieve	najaarsnota	alvast	ten
goede	laten	komen	van	de	inwoners	i.p.v.	in	de	algemene	reserve	te	stoppen?	Het	werd	een
lange	vergadering.	Het	is	terug	te	luisteren	op
https://wijdemeren.raadsinformatie.nl/vergadering/1068903
Hierbij	enkele	amendementen	en	moties	uitgelicht	waaraan	DorpsBelangen	oa	tijd	en	aandacht
heeft	besteed.	Aan	de	begrotingsbehandeling	gaan	de	Algemene	Beschouwingen	vooraf.	Op	de
website	www.dorpsbelangen.nu	leest	u	de	bijdrage	van	DorpsBelangen	terug

Amendement	Integraal	Huisvestingsplan	dienden	we	met	het	CDA	mee	in.	Dat	er	in
Wijdemeren	wordt	gerekend	met	de	herbouwwaarde	van	het	maatschappelijk	vastgoed	en	dat
de	Programmabegroting	geen	beleidskeuzes	laat	zien	voor	het	totale	bedrag	van	38	miljoen
vinden	wij	te	ruim	genomen,	diffuus	en	weinig	creatief.	Door	gecombineerd	te	bouwen	kan	dit
bedrag	aanzienlijk	omlaag	en	tegelijk	bijdragen	aan	meer	betaalbare	woningen.	Amendement	is
verworpen.

Amendement	Middenweg	Mobiliteitsplan	dienden	we	met	het	CDA	en	PvdA/GL	in.	Doordat
er	in	het	Mobiliteitsplan	de	aanleg	van	een	snelfietspad	is	opgenomen	dat	daarna	geen
aansluiting	vindt,	alsmede	afwegende	dat	de	vele	op-	en	afritten	langs	de	Middenweg	daarbij
voor	gevaarlijke	situaties	kan	zorgen,	denken	wij	dat	dit	nu	te	vroege	uitgaves	zijn.	Geen
snelfietspad	maar	regulier	opknappen	zou	ongeveer	500k	opleveren.	Amendement	is
verworpen.

Amendement	Budget	Organisatieherstel
We	hebben	al	erg	veel	medewerkers	(200fte!)	in	Wijdemeren	in	vergelijking	tot	een	gemeente
van	dezelfde	grootte	qua	inwonersaantal	(150fte).	1,6	miljoen	wordt	er	extra	uitgetrokken	voor
het	Organisatieherstelplan,	maar	de	onderbouwing	waarvoor	precies	ontbreekt.	We	dienden
een	amendement	mede	in	om	het	bedrag	te	reserveren	i.p.v.	vrij	te	geven,	in	afwachting	van
een	goed	onderbouwd	plan.	Het	amendement	is	verworpen.

Amendement	Rust	in	het	sociaal	domein
We	dienden	samen	met	PvdA/GL	dit	amendement	in	omdat	het	nieuwe	Beleidsplan	Sociaal
Domein	dat	in	de	maak	is,	veel	vergt	van	de	organisatie,	het	eerst	geld	gaat	kosten	(250k)	en
implementatie	de	nodige	tijd	in	beslag	neemt.	Waardoor	er	jaren	overheen	gaan	alvorens	de
gemeente	en	onze	inwoners	daar	de	vruchten	van	gaan	plukken.	Ook	de	provincie	bevestigde
dat	het	niet	noodzakelijk	is,	gezien	de	op	handen	zijnde	fusie.	Ook	dan	zal	weer	een	nieuw
gezamenlijk	beleid	geschreven	worden.	Het	amendement	is	verworpen.

Motie	Lokaal	leren	bij	de	Linde
Met	D66	dienden	we	deze	motie	in.	Hierin	vragen	we	de	noodlokalen	die	zijn	voorzien	voor	de
groepen	van	de	Sterrenwachter	zo	snel	mogelijk	op	locatie	De	Linde	bij	te	plaatsen,	zodat	de
kinderen	van	de	Sterrenwachter	in	een	droge	veilige	gezonde	omgeving	les	kunnen	krijgen.	De
Sterrenwachter	is	namelijk	helemaal	op.	Deze	motie	is	aangenomen.
	

Motie	betreft	de	verhoging	toeristen-	en	forensenbelasting	
Dit	dienden	we	samen	met	Pvda-GL	en	CDA	in.	Om	het	college	aan	te	sporen	zo	snel	mogelijk
de	de	relatie	met	de	(water)recreatie-ondernemers	te	herstellen,	nadat	afspraken	niet	werden
nagekomen	en	de	communicatie	een	fiasco	is	geworden.	De	bom	van	verhoging	toeristen-	en
forensenbelasting	die	het	college	bij	hen	naar	binnen	gooide	kwam	hard	aan.	
Wij	vinden	dat	er	een	nieuwe	berekening	van	de	toeristenbelasting	moet	komen.	En	het	college
de	financie ̈le	gevolgen	bij	de	tarief	vaststelling	kenbaar	moeten	maken.	En	hiervoor	zelf	een
dekking	te	zoeken,	het	college	heeft	immers	zelf	deze	situatie	veroorzaakt.	Deze	motie	is
verworpen

Motie	Mobiliteitsplan	is	fijn,	maar	doet	te	veel	pijn
We	dienden	deze	motie	in	om	het	college	zich	nogmaals	te	laten	beraden	over	het
Mobiliteitsplan.	Er	staan	veel	nice-to-have	projecten	in,	die	niet	allemaal	noodzakelijk	zijn	als	je
in	financieel	zwaar	weer	zit.	Herstel	van	wegen	en	riolering	is	gedekt	via	de	beheerplannen.	De
kapitaallasten	gaan	direct	drukken,	terwijl	we	niet	zeker	zijn	dat	de	plannen	kunnen	worden
uitgevoerd	door	gebrek	aan	capaciteit.	We	kregen	geen	fractie	mee.	De	motie	is	verworpen

Beeldvormende	sessie	Ter	Sype	+	Wonen

Afgelopen	donderdag	23	november	was	er	een	beeldvormende	sessie	op	het	gemeentehuis
over	de,	bijna	sinds	heugenis	voorgnomen,	bouwplannen	op	Ter	Sype.	Eind	jaren	zeventig	is	er
voor	het	eerst	over	gesproken	om	hier	een	paar	honderd	woningen	te	realiseren

Op	9	februari	2022	werden	de	eerste	kaders	vastgesteld	door	de	gemeenteraad.	Het	gebied	is
geen	Bijzonder	Provinciaal	Landschap	(BPL)	en	geen	Natuurnetwerk	Nederland	(NNN),	bouwen
dus	zou	je	denken.

De	dwarsligger	in	dit	gebied	is	het	vliegveld	van	Hilversum,	dat	er	naast	ligt	en	overheen	vliegt,
en	niets	van	wijken	of	meebewegen	wil	weten.	Dus	werd	het	plan	daarop	aangepast.	Niet
verwonderlijk	dan	ook	dat	deze	avond	waarop	een	sneakpreview	werd	gegeven	goed	bezocht	is
door	inwoners.	Door	het	lange	wachten,	terechte	nieuwsgierigheid	en	woningnood	gedreven.

Het	Ter	Sype	plan	voorziet	in	veel	woningen	en	een	beetje	bedrijven.	Dit	voorlopige	schetsplan
van	DG	Vastgoed	werd	voorzichtig	positief	ontvangen	door	de	aanwezigen.	Er	is	veel	ruimte
voor	groen	en	water	opgenomen,	en	de	auto’s	domineren	niet	de	straten,	deze	zullen
voornamelijk	in	parkeerkoffers*)	parkeren.	Een	nieuw	fenomeen	voor	Wijdemeren.

Geestwater	in	Lisse	is	een	inmiddels	gerealiseerd	project	waar	u	de	toegepaste	architectuur
alvast	kunt	zien.

Geluid-	verkeersafwikkeling,	impact	op	de	bestaande	woningen,	en	milieuonderzoeken	moeten
nog	worden	uitgevoerd,	het	plan	is	nog	fluïde,	kneedbaar	en	groeiende,	zeg	maar.	Om	ook
maatschappelijk-sociaal	te	kunnen	bouwen	in	dit	plan	zal	er	bv	op	andere	plekken	de	hoogte	in
moeten	worden	gegaan,	zodat	het	betaalbaar	blijft.	Maar	het	kan	dus	wel.	School,	bibliotheek,
dorpshuis,	multifunctioneel?	Zo	luidde	ook	de	boodschap	van	de	organisatie	in	het	tweede
gedeelte	van	de	avond:	Wijdemeren	zal	i.p.v.	maximaal	3	woonlagen	vaker	moeten	kiezen	voor
4	woonlagen.
Waar	dit	in	de	omgeving	past	zal	DorpsBelangen	hier	positief	tegenover	staan,	maar	ook	zeker
zeer	kritisch	naar	blijven	kijken.
Volgend	jaar	zal	deze	versoepeling	van	bouwhoogte	middels	de	nieuwe	Woonvisie	aan	de
gemeenteraad	worden	voorgelegd.	Bouwproject	Ter	Sype	is	op	de	website	van	de	gemeente	te
volgen	of	op	www.tersype.nl

*)	een	cluster	parkeerplaatsen	bestaande	uit	een	inrit	aan	de	straatzijde	met	aan	beide	zijden
haaksparkeerplaatsen
	

Agenda

DorpsBelangendiner	maandag	11	december	2023

Ledenvergadering	woensdag	6	december	2023
Op	6	december	is	de	Ledenvergadering	om	20.00	uur	in	de	Drie	Dorpen	te	Ankeveen.	Dit	is	de
laatste	van	dit	jaar.	Wij	hopen	u	dan	zeker	te	zien.	We	bespreken	wat	er	op	de	agenda	van	de
raadsvergadering	van	7	december	staat	en	de	actualiteiten.
Graag	tot	dan!

Commissielid	worden?
Wij	hebben	nog	een	plekje	vrij	voor	een	commissielid	in	onze	fractie	en	zijn	op	zoek	naar	jou	als
jij	ideeën,	een	visie	en	een	menig	hebt,	je	wilt	inzetten	voor	de	belangen	van	je	dorpsgenoten	en
jouw	leefomgeving.	Dan	komen	we	graag	in	contact	met	jou!
Mail	naar	info@dorpsbelangen.nu	of
bel	met	onze	fractievoorzitter	Patricia	IJsbrandij	06-11920472

Tot	ziens	en	blijf	gezond

Volg	DorpsBelangen	ook	op	social	media

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	secretaris@dorpsbelangen.nu	toe	aan	uw	adresboek.
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